
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svenska 

klubben för flerfärgade pudlar 2022-05-01. 
 

 

Närvarande: 

Maria Wiener, Marie Dahl, Marita Eriksson, Mari Norén, Kristina Johansson, 

Helen Hällgren och Åsa Bergh. 

 

75. Ordf. Mari Norén förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

 

76. Föreningens ordinarie sekreterare närvarar och för således protokoll. 

Till justeringsperson utses Maria Wiener.  

 

77. I förväg presenterad dagordning godkännes. 

 

78. Föregående mötes protokoll godkännes enhälligt och läggs därefter till 

handlingarna. 

 

79.Ekonomi: Kassör Maria Wiener rapporterar att vi ännu inte fått något 

kontonummer. Ansökan ska kompletteras. 

 

80. Kassarapport: Efter att vår hemsidestjänst "one.com" fått betalt finns nu drygt 

4000:- i kassan. 

 

81. Ledamöternas mailadresser "flerfargadpudel.se" kommer att aktiveras när 

hemsidan startat. 

 

82. Hemsidesarbetet fortskrider.  

Vi går igenom hur det ser ut idag och enas om att arbeta vidare ytterligare någon 

vecka innan den publiceras. 

Eftersom vi i dagsläget inte är någon SKK-ansluten klubb kan vi inte lägga deras 

logga i sidhuvudet/sidfoten. Däremot är vår förhoppning att våra 

hemsidesbesökare ska förstå att våra intentioner är uppfödning med SKK/FCI-

stamtavla. Likades länkar vi till SKK;s mycket tydliga information om hälsa. 

Åsa Bergh ges i uppdrag att skriva om olika hundsporter under "Aktivering". 

Under samma flik kommer även "Flerfärgade stjärnor" att återfinnas. 

 

 



83. Facebookgruppen har i början av maj 2022 drygt 315 medlemmar. 

Vi hjälps åt att delta med olika konstruktiva inlägg och att hålla en reko nivå i 

uppkomna diskussioner. 

 

84. Inkommen skrivelse:  

Uppdatering angående vår ansökan att bli en klubb under SKK: 

Centralstyrelsen har gett Avelsrådet i uppdrag att genomföra en konsekvensanalys 

där följderna av avelsförbud på flerfärgade/bärare av gener som medger 

flerfärgade valpar granskas. Vår förhoppning är att få vara delaktiga i detta arbete. 

 

85. Omvärlden: 

 

a) Diskussioner pågår om att fler länders avelsbas för flerfärgad pudel ska in i 

registret för CPPF. Detta gäller bland annat Danmark och Tyskland.  

I Tyskland ska man fatta beslut senast vid årsskiftet 2022/2023. 

 

b) I vår förening hälsas medlemmar från övriga nordiska länder välkomna. För att 

få valphänvisning/finnas med i klubbens uppfödarförteckning på hemsidan 

förutsätts givetvis att man uppfyller gällande krav. 

 

c) Den tyska kennelklubben VDH (Verband für das Deutsche Hundewesen)har 

beslutat att pudlar som deltar i utställning i Tyskland ska ha minst 30 mm. 

morrhårslängd. Detta beslut har fattats med utgångspunkt i djurskyddsskäl. 

 

 

86. Konstateras att inriktningen på vårt fortsatta arbete är beroende av vilka 

slutsatser som framkommer genom konsekvensanalysen. Inte minst är frågan om 

hur pudelrasens flerfärgade representanter rubriceras i olika länder av största vikt 

för framtida internationellt avelsarbete. 

 

87. Mötet avslutas med målet att snarast möjligt kunna bjuda in pudelvänner till 

vår hemsida. 

 

 

Sekreterare Åsa Bergh   Ordförande Mari Norén 

 

Justeringsperson Maria Wiener 


